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Spørgsmål 

Vil ministeren uddybe den kommende proces med reklameafgiftsloven efter Europa-

Kommissionens manglende godkendelse af loven, herunder uddybe, om loven forventes 

at blive ændret og hvordan, samt uddybe, hvornår en ændring i så fald vil ske? Der henvi-

ses til Kommissionens manglende godkendelse af reklameafgiftsloven som følge af, at 

dele af loven er i strid med EU-retten. 

 

Svar 

Der vil i den kommende folketingssamling blive fremsat et lovforslag omhandlende de 

fornødne ændringer i reklameafgiftsloven med forventet ikrafttrædelse i løbet af somme-

ren 2015. Forud for fremsættelsen vil et udkast efter sædvanlig praksis blive sendt i eks-

tern høring, hvor relevante høringsparter vil få mulighed for at afgive høringssvar.  
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